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Mitä Eija talikolla tekee?
Vielä on kesää jäljellä ja osa klubeista viettää vielä lomaa.
Osalla on toimintaa myös kesällä. Eli meillä on
monimuotoisia klubeja, mikä on hyvä asia.

 ”Syksyn toiminta käynnistyy kohtapuoliin.”

Kuten tiedätte myös meidän piirimme on lähtenyt
palveluvoimaa vahvistamaan. Tämä tarkoittaa, että klubien
pitää olla hyvässä kunnossa. Syksyn alkuun olisi hyvä
järjestää heti jokin pienimuotoinenkin tapahtuma yhdessä
klubilaisten kanssa. Silloin siellä viihtyvät entiset lionit ja
uudet sulautuvat hyvin joukkoon.

Piirin johto kuvernööri Jari Ruuskan kanssa on asettanut
tavoitteen  saada jäsenmäärämme lasku loppumaan eli se
kuuluisa perälauta meidän pitää saada naulattua kiinni
pysyvästi. Olen aloittanut piirimme jäsenjohtajana, mutta
tämä ei ole yhden eikä kahden leijonan projekti. Olenkin
haastanut koko piirimme lionit mukaan tähän projektiin.
Niin ja suunnitelmahan on, että kolmeksi vuodeksi. Mutta ei
- tehdään tästä ikuisuusprojekti, joka jatkuu pitkälle
tulevaan!

Tulemme järjestämään yhteisiä tilaisuuksia, jossa tulemme
tarjoamaan työkaluja jäsenhankintaan eli osallistu niihin.
Ensimmäiseksi suosittelemme tekemään omalla
paikkakunnalla jonkin palveluaktiviteetin esim 17.8.24
leijonapäivänä. Miksi? Siitä saatte näkyvyyttä ja kohtaatte
ihmisiä, jotka voivat olla teidän klubinne uusia jäseniä.
Olkaa rohkeita ja kysykää mahdollista uutta jäsentä
klubiinne. 

Olkaa esillä messuilla ja kesätapahtumissa
näyttävällä ständillä.

Piirillä on lainata tarvikkeita, kyselkää niitä. Makkaran-
paiston ja kaffinkeiton lisäksi on hyvä olla piste, jossa
kerrotte teidän klubin toiminasta paikkakunnalla ja myös
mitä olette suunnittelemassa tulevaan.

Vielä on kesää jäljellä.....
Terveisin Eija Tuomaala


